
  

ÅRSMELDING FAU 
Skoleåret 2022/2023 

 
Organisasjon 
 
Foreldrearbeidsutvalget også kalt FAU er et organ for kontakt og samarbeid 
mellom foreldrene og skolen. I FAU sitter det representanter som er valgt av og 
blant foreldrene på Grünerløkka skole.  
 
Foreldrearbeidsutvalget har eksistert i lang tid, men ble stiftet som 
FORENINGEN FAU GRÜNERLØKKA SKOLE 24.04.2020 med 
organisasjonsnummer 924 976 616. 
 
I dette skoleåret har styret bestått av Wenche V. Paulsen (leder), Morten 
Iversen, Vibeke Skistad, Andreas Bjørklund og Emma Hesselroth.  
 
FAU har ingen ansatte. FAU er inkluderende og praktiserer mangfold og 
likestilling i våre møter og prosjekter. FAU har nulltoleranse for alle former for 
trakassering og forurenser ikke det ytre miljøet i særlig grad. FAU eier ingen 
lokaler, men låner møterom ved Grünerløkka skole.  
 
FAU har i nevnte periode avholdt 8 møter hvorav ett av de var årsmøte. Det har 
vært avholdt omtrent like mange styremøter. Det har vært godt oppmøte på 
samtlige møter og rektor eller representant fra skolen har vært tilstede på 
deler av møtene.  
 

 
 



  

Arbeid og gjennomførte oppgaver skoleåret som har gått 
 
FAU har hatt tett kontakt med skolens ledelse og rektor gjennom skoleåret 
med fast møte mellom styret og rektor én gang i måneden.  
 
FAU har fortsatt engasjert seg i nærmiljøet rundt skolen, Dælenenga og 
Birkelunden samt vært orientert og engasjert rundt byggingen av 
Flerbrukshallen samt etablert hjertesone og deltatt i prosjektet levende gater i 
samarbeid med foreldre på skolen. Det er mange foreldre og ildsjeler utenom 
FAU, som har jobbet og engasjert seg i stor grad i arbeidet som det referes til 
her, særlig i sakene rundt «levende gater».  
 

 
 
Saker som FAU har jobbet med: 

 
1. Nærmiljø og trafikksikkerhet  

a. Initiert og etablert Hjertesone (i regi av Bymiljøetaten) i samarbeid 
med skolen. Se mer detaljert under. 

b. Sammen med foreldre på skolen har vi gjennomført prosjektet 
«Levende gater» (i samarbeid med Plan- og bygningsetaten) 

c. Det er gjennomført stor dugnad på vårparten, for å oppgradere 
uteområdene i samarbeid med Levende gater, og med hjelp fra 
«grønne midler» (tildeling fra bydelen). Resultatet ble en veldig 
synlig forbedring, hvor gjørmehull ble dekket med bark og 
balansestubber plassert i områdene. I tillegg ble det bygget 
blomsterkasse, som ble fylt med masse planter. I tillegg ble det 
fjernet enorme mengder med løv/kompost, som ligger i gater og 
arealer som aldri vaskes av kommunen.  



  

Det ble også gjennomført en dugnad rett før skolestart, hvor det 
ble fjernet løv og søppel, tegnet opp paradis og plantet nye 
blomster. 

 
Andre punkter under nærmiljø og trafikksikkerhet som er blitt gjort eller skal 
gjøres:  

• Innsnevring ved innkjøring Nissens gt fra Toftes gate 
(=fartsdempende) 

• Enveiskjørt gate iverksettes snart i Nissens gate (innkjøring forbudt fra 
Toftes) 

• Parkering forbudt på skolesiden i Nissens gate 

• Det blir blinkeskilt (30) i Toftes gate nedenfor Seilduksgata 

• Det blir målt opp nytt 30 i veibanen Toftes gate 

• Hyppigere fartsmålinger i Toftes er lovet (måler henger klar) 

• Oppmerksomhet og bedre skilting rundt Schleppegrells/Københavngata 
ifm byggeplassen 

• Bedre trikkeskilting (som på Olaf Ryes plass) i Thv Meyers/Seilduksgata  

• Oppmaling av overgangsfelt flere steder 

• Kortere ventetid ved rød mann i Toftes gt ved skolen 

• All skilting i omkringliggende gater gjennomgås 

• Reoppmerking av gangfelt i Schleppegrells gate ved Toftes 

• Bedre belysning ved Køben/Malmøgata (antakelig først neste år) 

• To store blomsterkasser utenfor hovedinngangen Nissens gate 

• Gitt innspill til bydelen og arbeidet med generell trafikksikkerhet. 
 

 
 



  

2. Dagravning vår og høst på alle trinn.  
 

3. Søkt og mottatt midler fra Kunst i offentlige rom (KORO).  
«I dette prosjektet skal tre kunstnere, engasjert av FAU ved 
Grünerløkka skole, utvikle et forprosjekt for en permanent interaktiv 
kunstinstallasjon som skal stimulere til lek og undring i en skolegård 
som i dag er blant de minste i Norge i forhold til antall elever.»  

 
4. Arrangert skoledisco for 4-7.trinn 
 
5. Arrangert 17.mai arrangementet på ettermiddagen på skolen 

sammen med Venneforeningen og foreldre fra 4.trinn på skolen. Et 
særdeles godt samarbeid om årets 17.mai hvor vi også tar med oss 
læring fra i år til neste år.  

 
6. Utredet muligheter for å starte med «foreldrekafé» sammen med 

skolen for å sikre mangfold og bedre kontakt mellom foreldre samt 
mellom skole og hjem. Dette arbeidet skal fortsette.  

 

 
 
Styret i FAU har jobbet med: 

 

• Forberedelse og gjennomføring av FAU-møter samt referat. 
 

• Gjennomført månedlige møter med rektor. 
 



  

• Deltatt i Driftsstyret og skolemiljøutvalget med representanter fra styret.   
 

• Deltatt i 17.mai komitéen på skolen sammen med Venneforeningen, 
skolen og korpset.  
 

• Deltatt på foreldremøter på 1.trinn for å snakke om HVA ER FAU og 
HVORDAN MAN KAN ENGASJERE SEG.  

 

• Befaring med sittende byråd og lokale politikere i Oslo og bydelen om 
behovene for oppgradering av skolegård samt de «mørke, 
gjørmehullene» mellom skolegården og fremtidig flerbrukshall.  
 

• Møter med bydelen, skolen og SALTO (sammen lager vi et trygt Oslo) om 
tiltak for å trygge og bedre forholdene med rus og uønsket adferd i 
Birkelunden  
 

• FAU-leder holdt tale i skolegården på 17.mai 
 

 
 
Økonomi 
 

 


